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ZAPISNIK 

Redna seja Sveta staršev Vrtca Mehurčki za šolsko leto 2024/2025, ki je bila v torek, 

1. 10. 2024, ob 18.00 uri v enoti Čebelica (osrednji prostor). 

PRISOTNI: 

 15 članov in članic Sveta staršev Vrtca Mehurčki  

 Blaž Kölner, ravnatelj in Rebeka Prosenc, predstavnica sindikata 

UPRAVIČENO ODSOTNI: 

 2 člana Sveta staršev Vrtca Mehurčki in pomočnica ravnatelja 

Ravnatelj g. Blaž Kölner je pozdravil vse prisotne in predlagal naslednji dnevni red, ki je bil 

posredovan skupaj z vabilom na redno sejo Sveta staršev: 

1. Volitve predsednika in namestnika Sveta staršev Vrtca Mehurčki 

2. Predstavitev predloga Letnega delovnega načrta Vrtca Mehurčki za šolsko leto 

2024/25 

3. Izvolitev nadomestnih članov Sveta zavoda Vrtca Mehurčki 

4. Predlogi in vprašanja staršev 

1. Volitve predsednika in namestnika Sveta staršev Vrtca Mehurčki 

Svet staršev je soglasno imenoval go. Natali Bukovec za predsednico Sveta staršev. Le-ta pa 

je izbrala g. Mateja Tanceka za namestnika predsednice Sveta staršev. 

 



2. Predstavitev predloga Letnega delovnega načrta Vrtca Mehurčki za šolsko 

leto 2024/25 

(g. ravnatelj Blaž Kölner) Ravnatelj je predstavil organe vrtca in načrt srečanj ter naloge Sveta 

staršev ter pravilnik. Omenil je tudi pomembnejše programske točke iz Letnega delovnega 

načrta za šolsko leto 2024/25 in dejal, da je letos volilno leto za ravnatelja. Ravnatelj je apeliral 

na starše, da redno odjavljajo otroke v času krajših počitnic. Svet staršev je soglasno podal 

pozitivno mnenje. 

3. Izvolitev nadomestnih članov Sveta zavoda Vrtca Mehurčki 

Tjaša Koren, Jaka Koglot in Ivo Švegovič so bili soglasno izvoljeni za nadomestne člane 

Sveta zavoda Vrtca Mehurčki. 

4. Predlogi in vprašanja staršev 

Pod zadnjo točko so predstavniki staršev odprli naslednje teme: 

a. Predlog za ogledalo Predstavnik staršev je predlagal, da se na izvozu iz vrtčevskega dvorišča 

na Glavarjevo cesto postavi ogledalo na nasprotni strani cestišča. Vodstvo vrtca bo predlog 

posredovalo ustrezni instituciji. 

b. Hrup med spanjem otrok v oddelkih v šoli Predstavnik staršev je izpostavil problematiko 

hrupa za otroke, ki spijo v šolskem delu, saj naj bi bil hrup v času počitka od učencev na drugi 

strani stene oz. vrat zelo moteč. Vodstvo vrtca bo preverilo možnosti za ustrezne rešitve. 

c. Siljenje otrok k spanju Predstavnik staršev je vprašal, ali se otroke sili k spanju. Vodstvo 

vrtca je pojasnilo, da se otrok ne sili v spanje, tisti, ki ne potrebujejo spanca, pa mirujejo na 

ležiščih ali se ukvarjajo z mirnimi aktivnostmi, medtem ko drugi otroci počivajo. 

 

 

 

 



d. Razdelitev skupine Predstavnik staršev iz oddelka Gosenice je izpostavil težave v poletnem 

času, ko so bile skupine razdeljene na dve, in navedel primer, ko ni bilo prisotnih »pravih« 

vzgojiteljic v skupini. Ravnatelj je pojasnil, da se trudijo obdržati skupine skupaj, vendar so 

največje težave pri odjavi otrok, zaradi česar število prijavljenih otrok ni enako številu otrok, 

ki dejansko pridejo v vrtec. 

Za zaključek je ravnatelj še pojasnil, da sta dve zaposleni sporazumno odpovedali delovno 

razmerje zaradi manjšega števila oddelkov. Na hitro je bila predstavljena tudi gradnja novega 

vrtca. 

Seja Sveta staršev Vrtca Mehurčki se je zaključila ob 19:30. 

Zapisal: Matej Tancek 

Komenda, 1. 10. 2024 

 


